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Uitreiking KNVB De Zilveren Speld aan Roy Koenen 

   
 
Het heeft de KNVB mogen behagen aan…….. enzovoort! 
  
Zo begint in de regel de uitreiking van een onderscheiding aan iemand die zich bijzonder 
verdienstelijk heeft gemaakt voor enige tak van sport of op het maatschappelijk dan wel 
culturele vlak in onze samenleving. En dit is ook nu het geval. De te onderscheiden persoon 
heeft zich inderdaad zeer verdienstelijk gemaakt en maakt zich nog steeds verdienstelijk. 
  
Hij begon zijn carrière eind 2007 eerst bij de voetbalvereniging Juliana te Mill om later in 
2009 verder te gaan bij JVC Cuijk en hier zijn wij hem nu nog dankbaar voor. Hij heeft 
verschillende functies bekleed binnen onze vereniging en dit doet hij nu nog. Zo is hij 
begonnen als jeugdleider om vervolgens clubscheidsrechter te worden en hierna 
teammanager JO19-1, scheidsrechtercoördinator, wedstrijdsecretaris en teammanager van 
het eerste elftal van JVC Cuijk. 



Ook heeft hij, de meesten weten nu wel over wie het gaat, namelijk Roy Koenen, van 
september 2007 tot september 2009 de titel KNVB-scheidsrechter mogen voeren. Het 
scheidsrechterambacht is hem ingegeven door zijn toenmalige schoonvader Toon Verberk, 
een bekend scheidsrechter destijds in de regio. 
  
Roy kenmerkt zich door de zogeheten directe aanpak,” niet kletsen maar poetsen”, en zo 
staat hij ook ten opzichte van zichzelf in het leven. Ondanks zijn ziekte blijft hij JVC trouw in 
de onderscheiden functies van wedstrijdsecretaris en teammanager van ons eerste elftal. 
  
Zijn verdiensten zijn niet onopgemerkt gebleven bij de voetbalbond en dit heeft dan ook 
geresulteerd in een onderscheiding, die hem zal worden uitgereikt door niemand minder 
dan de landelijk bekende KNVB-scheidsrechter Jannick van der Laan, die zijn carrière is 
begonnen bij onze vereniging onder het bezielend oog van Roy Koenen. 
  
Mogen wij daarom thans Jannick verzoeken om naar voren te komen en de zilveren speld 
van verdienste op te spelden bij Roy Koenen en dat natuurlijk onder een daverend applaus. 
 
Jubilarissen 
 
Geertjan (Gerrit) Jochems, 70 jaar lid van JVC Cuijk 

 
 
 
Gerrit Jochems is binnen JVC Cuijk een van de voorbeelden van trouw aan de club. Hoewel 
enkele jaren geleden door zijn fysieke gesteldheid steeds minder aan activiteiten toekwam, 
bleef hij doen wat hij kon. Daarna bleef Gerrit steeds zeer betrokken. De vele uren die hij in 
JVC Cuijk investeerde zijn bijna niet te overtreffen. En dan mag je ook best kritisch zijn. 
Want dat was Gerrit altijd, ook altijd met de beste bedoelingen. 
 
Een summier overzicht van zijn bezigheden doet daar geen recht aan. Alles opnoemen is 
onmogelijk, daarvoor werd hij al eerder benoemd tot lid van verdienste. Het beste kennen 
we hem als man van de accommodatie. Zijn achtergrond als man van de technische dienst 
van de papierfabriek kon hij daarbij goed gebruiken. Maar Gerrit was er ook altijd scherp op 



dat alle reclameborden en doeken er goed bij hingen en dat het hoofdveld er op en top bij 
lag. 
 
Gerrit komt uit een echte voetbalfamilie en heeft zelf ook lang op het veld gestaan, niet 
alleen als speler, maar ook als jeugdtrainer en leider van o.a. de zaterdagveteranen. 
 
We feliciteren hem graag met zijn 70-jarig lidmaatschap en hopen dat hij nog vele jaren 
gezond blijft en bij JVC kan blijven komen. En we zullen hem altijd blijven herinneren op het 
Gerrit Jochems plein dat vijf jaar geleden als blijk van waardering naar hem is genoemd en 
dat de doeltjes herbergt na de trainingen en wedstrijden. 
 
 
Piet Lamers, 65 jaar lid van JVC Cuijk 

   
 
Veel van onze vrijwilligers zijn de club al vele jaren trouw. Veel van deze vrijwilligers hebben 
JVC Cuijk in de loop der jaren mede tot een vereniging gemaakt waar veel voetballertjes 
voor het eerst kennis maakten met de voetbalsport en doorgroeiden tot liefhebbers die bij 
de oudere junioren of senioren succes hadden of in hechte vriendengroepen met plezier 
hun sport beleefden. 
  
De kans is groot dat je als beginnend voetballertje ooit met onze jubilaris kennis hebt 
gemaakt. Want hij was jarenlang leider van de E1 en ook van diverse andere jeugdteams. 
Piet Lamers, want daar hebben we het over, hebben we in 2016 gehuldigd voor het feit dat 
hij op dat moment vijftig jaar jeugdleider was. Op dat moment was hij al 57 jaar lid van JVC 
Cuijk. 
  
Piet is een voorbeeld van een vrijwilliger met onschatbare waarde voor JVC Cuijk.  Al die 
jaren leiderschap betekenen dat er veel Cuijkse talenten aan hem voorbij getrokken zijn. 
Huidige eerste elftalspelers als Jacky Chi, Stan en Sjors Broendland, Jordi Toonen, Bas 
Janssen en Thomas van de Sanden hebben bijvoorbeeld onder de bezielende leiding van 
Piet in JVC Cuijk E1 gespeeld. Zij achten Piet hoog als de ideale leider voor de E-tjes. Hij is 
eerlijk en betrokken, maar kan ook kritisch zijn. 
  



Piet Lamers begon als 10 -jarige te voetballen bij JVC Cuijk. Al voor hij senior werd, vond hij 
zijn weg als jeugdleider. Piet was altijd gedreven en enthousiast, kon prima omgaan met 
kinderen, had niet alleen oog voor de meer getalenteerde spelers en zorgde ervoor dat 
iedereen plezier beleefde aan het voetbal. Bijna bij elke jaarvergadering van JVC Cuijk stelde 
Piet wel kritische vragen. Als hij dacht dat ergens iemand iets tekortgedaan werd was Piet er 
als de kippen bij om dat recht te laten trekken.  
 
Piet was en is er altijd voor JVC Cuijk, in goede en minder goede tijden. Als leider liet hij de 
voetbaltactische zaken graag over aan de trainers, maar die zagen dan wel met plezier dat 
Piet alle andere zaken altijd keurig geregeld had. Of dat nu de zorg voor kleding, vervoer of 
formulieren was, Piet had zijn zaakjes altijd prima voor elkaar. 
Piet was verder bij drukte actief in de kantine, bijvoorbeeld in de rust bij wedstrijden van 
het eerste elftal. De kantinemensen mogen ook bij toernooien, schoolvoetbal en andere 
activiteiten een beroep op hem doen. 
 
Lang geleden maakte Piet ook nog deel uit van de zogeheten ontspanningscommissie. Dit 
om maar weer eens aan te geven op hoeveel fronten JVC altijd op Piet kon rekenen. 
Gelukkig zien we Piet nog steeds achter de bar tijdens de wedstrijden van ons eerste elftal 
en we hopen hem daar nog lang te mogen ontmoeten. 
  
JVC Cuijk telt veel mensen die ervoor gezorgd hebben dat onze club, inmiddels meer dan 90 
jaar jong, nog steeds springlevend is. We moeten ons realiseren dat we op hun schouders 
voortbouwen. Piet Lamers is er, met zijn 65 jaar lidmaatschap, daar zeker een van. 
 
 
Willy Broeren, 60 jaar lid van JVC Cuijk 

 
 
De staat van dienst bij JVC Cuijk van Willy Broeren is groot. Hij begon als jeugdspeler van 
JVC. Hij speelde dan meestal als spits en viel op door zijn snelheid en vooral ook door zijn 
koelbloedigheid. Ook bij de senioren trof hij vaak het doel. Hij werd daarnaast al snel 
jeugdleider en was erg geliefd. Vooral door zijn humor, vaak met moppen op het randje, 
wist hij mensen aan zich te binden. Jarenlang was hij leider van de B1, maar ook bij de 
senioren vond hij zijn weg als leider van JVC 1.  
 



Tijdens het 75-jarig jubileum in 2006 is Willy benoemd tot lid van verdienste van onze 
vereniging. Hij was een van de dragende krachten als jeugdleider, leider, clubscheidsrechter 
en grensrechter. Maar bovenal was hij de man achter de dames van JVC Cuijk.  
 
De laatste jaren is Willy wat minder betrokken bij onze club. Hij heeft zich wederom met 
veel enthousiasme elders ingezet, en wel bij de buren van Siol. Daar lopen namelijk ook een 
aantal jongere Broerens rond. Momenteel wordt hij als vlagger, maar zeker ook om zijn 
humor, zeer gewaardeerd en gerespecteerd bij het team van Siol 3. 

Willy, gefeliciteerd met je 60 jaar lidmaatschap, hopelijk zien we je in goede gezondheid nog 
vele jaren op ons sportpark. 
 

Luuk Ploem, 55 jaar lid van JVC Cuijk   

 
 
Luuk is begonnen als voetballer bij JVC Cuijk en is later in allerlei functies bij JVC Cuijk actief 
geweest. Niet voor niets kreeg deze jubilaris al in seizoen 1994-1995 de titel allrounder van 
het jaar bij JVC Cuijk. Lid van het jeugdbestuur, jeugdleider, scheidsrechter, grensrechter, lid 
van de toernooicommissie enzovoort. Luuk was in die periode niet van de Groenendijkse 
Kampen weg te krijgen. Samen met zwager Peter Ermers, die ons helaas veel te vroeg 
ontvallen is, was hij een echte JVC-er. 
 
De oudere leden kennen Luuk vooral als leider van JVC Cuijk 2, destijds een team met 
talentvolle spelers. Dit team speelde op het allerhoogste niveau en trok door heel Zuid-
Nederland, van Halsteren tot diep in Limburg. Luuk zorgde ervoor dat alles tot in de puntjes 
geregeld was, zodat de spelers zich konden focussen op het voetballen. Kleding, 
berichtgeving, contacten met de scheids en veel meer hield hij prima in de gaten. 
Luuk had zelf een scheidsrechtersdiploma en hierdoor had hij met de ontvangst van de man 
in het zwart een voordeel. Vaak was de leidsman, na de ontvangst door Luuk al op de hand 
van JVC Cuijk. 
 
Luuk kennen we natuurlijk ook als vader van Danny Ploem, op dit moment trainer en leider 
van het succesvolle JO14-1 team van JVC Cuijk. Luuk heeft ervoor gezorgd dat de familie 
Ploem een waardig opvolger heeft binnen onze club. Danny kent de JVC-accommodatie als 
zijn broekzak. Ook de toekomst is al gegarandeerd, want kleinzoon Jayden laat zich als spits 
van het Jo14-1-team nadrukkelijk zien. 



 
Luuk heeft zich om gezondheidsredenen een tijdje terug moet trekken uit de voetballerij, 
maar is altijd verbonden gebleven aan zijn JVC Cuijk. Zijn kleinkinderen zorgen dat hij op de 
Groenendijkse Kampen te vinden blijft. Op de JVC en SIOL-velden, want in de 
combinatieteams van JVC en SIOL speelt inmiddels Matz, nog een van de kleinkinderen van 
Luuk. Hij uit zich langs de velden als warm pleitbezorger voor een gezamenlijke voetbalclub. 
 
Luuk bedankt voor al die jaren dat jij ervoor zorgde dat veel actieve JVC leden hun 
voetbalsport konden bedrijven. 
 
 
Geertjan (Grad) Giesbers, 50 jaar lid van JVC Cuijk 

   
 
Geertjan Giesbers, voor voetbalvrienden en familie Grad Giesbers, startte al op jeugdige 
leeftijd bij JVC Cuijk. Later dan zijn jongere broer Leo, die op dit moment binnen JVC Cuijk lid 
is van de technische commissie, de vrijwilligerscommissie, de redactiecommissie en trainer 
is van jo9 en jo10. 
 
Geertjan twijfelde of hij lid zou worden en of voetbal zijn sport zou zijn. Toen hij eenmaal lid 
was heeft hij de hele jeugdopleiding bij JVC Cuijk doorlopen. In het eerste jaar alleen al 
omdat het vroeger zo was dat, als je ergens aan begon, dat ook af moest maken van je 
ouders. 
 
Grad was een stugge rechtervleugelverdediger die altijd de voetballende oplossing koos. 
Een bal naar voren rammen was beneden zijn stand. Ook was Grad degene die een bal nooit 
koppend zou verwerken. Hij heeft het ‘Niet Koppen’ tot kunst verheven. Ook ‘zag’ hij het 
tactische deel van het spel. Hij was echter niet de oprukkende wingback zoals je die 
tegenwoordig veel ziet. Daarnaast kon Grad meedogenloos hard maar rechtvaardig 
ingrijpen als hij dit noodzakelijk achtte. 
 
Grad kwam in een uitzonderlijk goede lichting terecht, die onder leiding van (de recentelijk 
overleden) coach Jan Hermens de titel Brabants Kampioen veroverde in de hoogste 
leeftijdsklasse jeugd, de A1. Geen enkel A1-team van JVC Cuijk heeft dit ooit geëvenaard. 



Bij de senioren speelde hij jarenlang in het 2e en later het 3e en 5e elftal. Toen hij nog zelf in 
de jeugd speelde was hij ook al jeugdleider van een team. 
 
Met zijn voetbalmaten uit het team dat Brabants kampioen werd stond hij op de zondag 
altijd op 'De Berg’ samen met de families Basten, Jochems en van Boxtel. Zij waren samen 
een tijdje degenen die de Man of the Match kozen toen JVC op 3e divisie niveau speelde. 
 Ook toen JVC de stap maakte naar het zaterdagvoetbal bleef Grad op zijn tijd het eerste 
zaterdagteam bewonderen. 
 
Geertjan ofwel Grad, proficiat met je 50- jarig jubileum en we hopen dat jouw 
betrokkenheid bij JVC Cuijk, in de huidige vorm of wellicht in een uitgebreidere vorm blijft 
bestaan. 
 
 
Herman van Rhee, 40 jaar lid van JVC Cuijk 

 
 
Herman van Rhee werd zoals vele JVC leden betrokken bij JVC Cuijk toen zijn kinderen zich 
aanmelden als jeugdspeler. Eerst kwam zijn zoon Harm in 1983 bij JVC voetballen en iets 
later ook zoon Geert. 
 
Als enthousiast ouder werd hij jeugdleider en schreef over zijn team met vaardige pen. Die 
creativiteit werd als snel opgemerkt door bestuurlijk JVC en het duurde dan ook niet lang 
voor Paul van Maanen aan Herman vroeg of hij ook niet de verslagen voor JVC 1 wilde 
schrijven. Zo werd Herman in 1995 PR functionaris van het hoofdbestuur. Vol enthousiasme 
pakte hij deze taak op. Herman kwam in die tijd veel in beeld want het ging JVC sportief 
voor de wind. De kampioenschappen van JVC 1 volgde elkaar snel op.  Daaromheen was er 
veel publiciteit en werd er natuurlijk ook veel gefeest. Het was toen meer de vraag of het 
team uit of thuis kampioen zou worden, en daarom werden mensen die de organisatie van 
de kampioenschappen oppakten al snel de K-U-T commissie genoemd. Kampioen Uit of 
Thuis. 
 



Herman was een tijd lang ook jeugdvoorzitter van JVC en in die hoedanigheid vicevoorzitter 
van JVC met Paul van Maanen als voorzitter. Bij zijn afscheid als bestuurslid werd Herman 
vanwege zijn vele verdiensten voor de vereniging benoemd tot erelid van JVC Cuijk. 
Zijn bestuurlijke kwaliteiten bleven niet onopgemerkt en zo kwam Herman ook in beeld bij 
de KNVB. Hij is daar jarenlang voorzitter geweest van de jeugdcommissie van de Kring 
Maasbuurt. Bij de herstructurering van de KNVB werden op enig moment alle kringen 
opgeheven en Herman ging toen op zoek naar een nieuwe uitdaging.  
 
Het was toen wederom Paul van Maanen, die inmiddels voorzitter was geworden van de 
Stichting Ondersteuningsfonds JVC (in de volksmond de ‘businessclub’), die Herman 
benaderde en hem vroeg om secretaris te worden van de stichting. In die hoedanigheid 
volgde hij alle wedstrijden van JVC 1, samen met zijn vriend Frank Dictus. Deze laatste 
kunnen we ons herinneren als clubarts van het team en Frank zorgde er met zijn humor 
tevens voor dat er samen veel gelachen werd. 
 
Het aantreden van het nieuwe bestuur in 2015, het wegvallen van sponsoren en leden van 
de businessclub en het feit dat JVC 1 op een ander niveau is gaan voetballen, zorgden er 
echter voor dat de rol van de Stichting Ondersteuningsfonds steeds meer op de achtergrond 
raakte en uiteindelijk verdween. Herman had in de tussentijd al het stokje van secretaris 
overgedragen.   
  
Herman, we willen jou bedanken voor het feit dat jij je decennialang onvoorwaardelijk voor 
JVC Cuijk hebt ingezet en we zullen jou altijd van harte welkom heten op ons sportpark. 
We feliciteren je dan ook hartelijk met je 40-jarig jubileum. 
 
Gunther Robben, 40 jaar lid van JVC Cuijk 

 
 
Er zijn mensen die als het moeilijk wordt afhaken en er zijn mensen die als het moeilijk 
wordt vooropgaan, zichzelf inzetten en aanpakken. Onze jubilaris is een type dat zegt wat hij 
doet en doet wat hij zegt. 
 
Zoals in een recent interview in onze Flits werd naar voren kwam: lid van een echte JVC – 
familie. Zoon Kian en dochter Lynn spelen bij JVC Cuijk en ook zijn vrouw Lizette was 



jarenlang speelster in ons eerste damesteam. Verder was zijn vader zeer betrokken bij zijn 
voetbalcarrière.  
 
Gunther doorliep de gehele jeugdopleiding van JVC Cuijk. Hij was een talentvolle keeper in 
een talentvolle lichting spelers die op het hoogste Nederlands jeugdniveau speelde. In de 
competities waarin hij speelde, waren tegenstanders van betaald voetbalorganisaties geen 
uitzondering.  Tegen clubs als NAC, Willem II en het onaantastbare PSV werden 
verdienstelijke resultaten behaald. Het Brabants kampioenschap met JVC B1 en vervolgens 
tweede van Nederland, zijn sportieve hoogtepunten binnen onze club 
 
Gunther keepte al op zijn vijftiende een wedstrijd in het eerste elftal van JVC Cuijk. Er was 
destijds belangstelling van Willem II. Enkele trainingsstages bij deze BVO waren unieke en 
leerzame ervaringen. 
 
Naast zijn actieve voetbalcarrière is Gunther ook altijd actief geweest binnen onze club. Hij 
was jarenlang trainer of leider van diverse jeugdteams. Ook was hij gemotiveerd trainer van 
het eerste damesteam waarin zijn vrouw Lizette voetbalde. In het talent van met name 
Lizette heeft hij veel energie gestoken. Daarnaast is Gunther lid van de technische 
commissie, fluit wedstrijden en staat af en toe achter de bar.  Dit alles geeft aan dat Gunter 
het maximale uit zijn JVC Cuijk lidmaatschap haalt. 
 
Op dit moment is hij nog actief voetballend lid van het vandaag al eerder geroemde 
veteranenteam, hoewel dat dit seizoen maar mondjesmaat voorkomt als gevolg van zijn 
huidige rol bij ons eerste elftal. Gunther is als assistent-trainer de sparringpartner van onze 
hoofdtrainer, maar ook de cultuurbewaker van dit elftal namens JVC Cuijk.  
 
Gunther, met deze staat van dienst ben je onmisbaar voor JVC Cuijk. We mogen trots zijn op 
vrijwilligers zoals jij. Proficiat met jouw 40-jarig lidmaatschap 
 
Leo Rutten, 40 jaar lid van JVC Cuijk 

 
 
Leo is 40 jaar lid en verbazingwekkend fit voor zijn leeftijd. De vijfenzestig gepasseerd en 
toch nog steeds een dynamische en actieve middenvelder. En dat op het niveau van het 
huidige veteranenteam.  
 



Een prestatie, 40 jaar lang kilometervreten, zowel aanvallend als controlerend begaafd. Zo’n 
speler loopt gemiddeld per wedstrijd 5 km. Leo speelde minstens 25 wedstrijden per 
seizoen. Dat zijn 6000 wedstrijdkilometers. Dat is van Cuijk naar Tanzania. 
 
Leo speelde in de jeugd van JVC Cuijk vanaf de L (dat wat nu de jo12 zou zijn) totdat hij in de 
A1 van JVC zijn enkel brak. Mede hierdoor is Leo een tijdje geen lid geweest bij JVC. Hij heeft 
in de periode daarna een tijd in het befaamde ‘Woutje-team’ gespeeld. Vervolgens keerde 
hij in 1983 terug bij JVC en speelde hij met een groot aantal kroegtijgers in het Zuvvend, dat 
jaarlijks kampioen werd.  Sinds die tijd is hij onafgebroken lid geweest, inmiddels dus alweer 
40 jaar. Via het Zuvvend is hij met zorg opgeleid naar het veteranenteam van JVC Cuijk. 
Samen met niet weg te denken veteranen als Theo Heiltjes, Ted Seijnder, Maurits de Boer 
en Frans de Bouville vormt hij al jarenlang de kern van dit gezellige team. Hij is hier ook een 
toegewijd materiaalman. Verder is Leo een van de mensen die samen met het 
veteranenteam de Kuukse Kup nieuw leven heeft ingeblazen.  
 
We moeten constateren dat Leo sinds zijn pensioen en zijn opa-status helaas vaker 
geblesseerd is. Naarstig onderzoek wordt verricht naar de causale verbanden in dezen. 
Vanuit het hele veteranenteam is er een dringend verzoek aan Leo gericht om weer te gaan 
werken. Zijn dynamiek, werklust, spelinzicht en kleedkamerhumor worden direct gemist. 
 
Leo, na al deze adviezen, bedanken we je voor je trouwe lidmaatschap. 
 
Nog enkele impressies 
 

  



 

 

 


